

شكراً لتحميلك هذا الملف من موقع المناهج الإماراتية



نموذج امتحان نهائي ريفيل

[موقع المناهج](#) ← [المناهج الإماراتية](#) ← [الصف الثالث](#) ← [رياضيات](#) ← [الفصل الأول](#) ← [الملف](#)

تاريخ نشر الملف على موقع المناهج: 05:40:28 2023-12-03

التواصل الاجتماعي بحسب الصف الثالث



روابط مواد الصف الثالث على تلغرام

[الرياضيات](#)

[اللغة الانجليزية](#)

[اللغة العربية](#)

[التربية الاسلامية](#)

المزيد من الملفات بحسب الصف الثالث والمادة رياضيات في الفصل الأول

تمارين اختبار وفق الهيكل الوزاري	1
حل تمارين اختبار وفق الهيكل الوزاري	2
تجميع أسئلة وفق الهيكل الوزاري منهج ريفيل	3
نموذج الهيكل الوزاري الحديد بريدج	4
تدريبات على الوحدة الثالثة الضرب	5

EoT-1 EXAM	MATHEMATICS	GRADE -3
100 MARKS	MOCK EXAM-1	2 HOURS

PART-1

15 X 4 = 60

Circle the letter corresponding to the correct answer.

Question				1			
Which of the following is the standard form of one thousand ,sixty five?							
A	1,560	B	1,065	C	1,650		

Question				2			
Round 5,673 to the nearest 100.							
A	5,700	B	5,600	C	6,000		

Question				3			
Salama spent 172 days in school last year. If she attends school the same number of days next year, how many days will she spend in school in two years?							
A	172	B	300	C	344		

Question				4			
Choose the equation that is correct.							
A	even + odd = even	B	even +even = odd	C	odd + odd = even		

Question				5			
Abdulla is trying to solve $327 + 176$. Which equation shows how he could adjust the addends to find the sum?							
A	$323 + 180$	B	$320 + 170$	C	$323 + 160$		

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5E- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

Question		6	
Ghalya uses partial sums to add. Find which two numbers she used in the original equation?			
A	200+300	B	216 + 382
C	210 + 382		

Question		7	
Khalifa uses the bar diagram to find the missing number. Which is the correct number?			
A	276	B	1,372
C	274		

Question		8	
Solve the equation. $705 - 239 = \underline{\hspace{2cm}}$.			
A	466	B	434
C	534		

Question		9	
Hessa identifies the correct equation that represents the equal groups. Which is the correct one?			
A	$4 \times 3 = 12$	B	$4 \times 4 = 16$
C	$4 \times 2 = 8$		

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5Es- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

Question			10		
Which division equation describes the representation?					
A	$3 \times 5 = 15$	B	$15 \div 3 = 5$	C	$5 \div 15 = 3$

Question			11		
Which is equal to 6×5 ? Use the representation to find the answer.					
A	$3 \times 5 + 3 \times 5$	B	$5 \times 4 + 1 \times 1$	C	$3 \times 3 + 4 \times 1$

Question			12		
Complete the equation. $7 \times 10 =$ _____					
A	17	B	107	C	70

Question			13		
Choose the equation that is true.					
A	$5 \times 8 = 4 \times 10$	B	$3 \times 5 = 3 \times 10$	C	$10 + 10 = 10 \times 10$

Question			14		
What drawings show 5 groups of 2?					
A		B		C	

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5E's- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

SCHOOL VISION

**INNOVATIVE EDUCATION USING SMART LEARNING TECHNIQUES
FOR A KNOWLEDGE PIONEERING, AND GLOBAL SOCIETY**

رؤية مدرسة الراقية: تعليم مبتكر باستخدام تقنيات التعلم الذكية لريادة المعرفة والمجتمع العالمي

SCHOOL YEAR - 2023-2024

Question		15	
Find the unknown : $7 \times ? = 21$			
A	14	B	0
C	3		

PART – B Free Response Questions	40 MARKS
Read the questions carefully. Show your work.	

Question	16	6 marks
Haya had 355 questions to solve for her math exam. She solves 223 questions so far. About how many questions are left for her to solve?		

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5Es- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

Question

17

6 marks

Salem is arranging 21 chairs In equal rows. Draw representation. Also write the multiplication and division equations.

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5Es- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

SCHOOL VISION

**INNOVATIVE EDUCATION USING SMART LEARNING TECHNIQUES
FOR A KNOWLEDGE PIONEERING, AND GLOBAL SOCIETY**

رؤية مدرسة الراقية: تعليم مبتكر باستخدام تقنيات التعلم الذكية لريادة المعرفة والمجتمع العالمي

SCHOOL YEAR - 2023-2024

Question	18	8 marks
<p>Sara arranges 3 Math books, 2 Science books , 1 English book and 0 ICT book in one box. How many of each type of books are there in 5 boxes.</p>		

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5Es- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

Question	18	8 marks
<p>How can you decompose 9×6?</p> $9 \times 6 = \square \times \square + \square \times \square$ $9 \times 6 = \square + \square$ $9 \times 6 = \square$		

Question	19	4 marks
<p>What number makes the equation true?</p> $? \times 7 = 3 \times 7 + 3 \times 7$ $? = \square$		

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5Es- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.

SCHOOL VISION

INNOVATIVE EDUCATION USING SMART LEARNING TECHNIQUES
FOR A KNOWLEDGE PIONEERING, AND GLOBAL SOCIETY

رؤية مدرسة الراقية: تعليم مبتكر باستخدام تقنيات التعلم الذكية لريادة المعرفة والمجتمع العالمي

SCHOOL YEAR - 2023-2024

Question	20	8 marks
<p>Mauricio planted a garden with 5 rows and 7 plants in each row. How can you represent the total number of plants in his garden?</p> <p>Write the multiplication, addition, and division equations.</p>		

END OF THE MOCK EXAM-1

ALL THE VERY BEST FOR YOUR EoT-1 EXAM!!!!!!

SCHOOL MISSION: Develop an innovative Education System based on the smart learning levels with the 5 E's-Exchange, Enrich, Enhance, Extend and Enable. Which focuses on knowledge and global competitive society, that includes 21st century learning skills for all age groups to meet the need of pursuing excellence globally by ensuring quality of the Emirates School Establishment's outputs and providing the best services for all the stakeholders.

رسالة المدرسة: تطوير نظام تعليمي مبتكر يعتمد على مستويات التعلم الذكية المعتمدة على دورة التعلم الخماسية 5Es- المشاركة، الإثراء، التحسين، التوسيع والتمكين، الذي يركز على المعرفة والمجتمع التنافسي العالمي، والذي يشمل مهارات التعلم في القرن الحادي والعشرين لجميع الفئات العمرية لتلبية الحاجة إلى السعي لتحقيق التميز على مستوى العالم من خلال ضمان جودة مخرجات مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي وتقديم أفضل الخدمات لجميع أصحاب المصلحة.